
 

Protokół z posiedzenia  

Dzielnicowej Komisji Dialogu Społecznego  

w Dzielnicy Bemowo 

z dnia 18 czerwca 2019 r. 

Posiedzenie Dzielnicowej Komisji Dialogu Społecznego w Dzielnicy Bemowo 

(zwanej dalej DKDS) odbyło się w dniu 18 czerwca 2019 r. w Sali Sesji Urzędu Dzielnicy 

Bemowo m. st. Warszawy przy ul. Powstańców Śląskich 70 w Warszawie. 

 

Proponowany Porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia DKDSu w dniu 21.05.2019 r. 

3. Omówienie wydarzeń związanych z dialogiem społecznym, w tym informator wakacyjny 

4. Wybory: uregulowanie składu Prezydium DKDS: 

- wybór przewodniczącego Zespołu ds. osób niepełnosprawnych; 

- wybór komisji małych grantów w Wydziale Kultury 

5. Przygotowania do pikniku 21 września w Parku "Górczewska"; w ramach którego nie tylko 

młodzież szkolna będzie edukowana ekologicznie 

6. Dyplomy uznania/podziękowania z racji 10-lecia DKDSu 

7. Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

O godzinie 18.05 Przewodniczący DKDS Pan Profesor Józef Leszek Krakowiak 

otworzył posiedzenie. 

W posiedzeniu, oprócz przedstawicieli organizacji pozarządowych zrzeszonych 

w DKDS wzięli udział: 

1) Pani Katarzyna Niedźwiecka – Naczelnik Wydziału Sportu i Rekreacji Urzędu 

Dzielnicy Bemowo m.st Warszawy (WSR); 

2) Pani Izabela Zwierz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Dzielnicy Bemowo m.st. 

Warszawy (OPS); 

3) Pan Norbert Pyza – Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia 

Urzędu Dzielnicy Bemowo m.st Warszawy (WSZ); 

4) Pracownicy komórek organizacyjnych Urzędu Dzielnicy Bemowo m.st. Warszawy 

oraz Ośrodka Pomocy Społecznej Dzielnicy Bemowo m.st. Warszawy. 



Ad. 1. 

Doszło do ożywionej wymiany zdań pomiędzy Przewodniczącym DKDS 

a Wiceprzewodniczącymi DKDS - Panią Iwoną Kalaman i Panią Alicją Molendą na temat 

treści przesłanego członkom DKDS projektu porządku obrad i zasad uzgadniania jego treści 

przez Prezydium DKDS, jak również zasad procedowania i komunikacji wewnątrz Prezydium 

DKDS. W trakcie dyskusji Pani Iwona Kalaman, po uprzednim oświadczeniu o rezygnacji z 

funkcji wiceprzewodniczącej DKDSu – co likwiduje niezgodność z Regulaminem, który 

zawsze przewidywał i aktualnie przewiduje tylko jednego wiceprzewodniczącego, opuściła 

posiedzenie DKDS.  

[Kwestia figurowania dwu Pań wiceprzewodniczących już trzeci kolejny rok, co było i 

jest niezgodne z Regulaminem DKDSu, została podniesiona przez Przewodniczącego na 

Prezydium, ale na nim nie została rozwiązana. Obecnie zarówno na stronie Warszawy  

ngo.um.warszawa.pl/komisje/dkds , jak też w uruchomionej na nowo po 4 latach zakładce 

Organizacje pozarządowe na stronie Dzielnicy Bemowo widnieje tylko Alicja Molenda jako 

wiceprzewodnicząca bemowskiego DKDSu.] 

 Zebrani członkowie DKDS gremialnie zgłaszali postulaty o zakończenie tej dyskusji 

lub przeniesienia jej – wg uznania dyskutantów - z posiedzenia DKDS na spotkanie 

Prezydium i przejście do omawiania konkretnych, merytorycznych spraw, dla których 

rozpatrzenia zwołane zostało posiedzenie. 

 W przeprowadzonych w celach porządkowych głosowaniach jawnych ustalono, iż: 

 wycofany zostaje z porządku obrad punkt dotyczący „wyboru komisji małych 

grantów w Wydziale Kultury”, bowiem Wydział Kultury nie występował do DKDS 

o zajęcie się tą sprawą, 

 wycofany zostaje z porządku obrad punkt pt. „Dyplomy uznania/podziękowania z racji 

10-lecia DKDSu” wobec rozlicznych, zgłaszanych na posiedzeniu zastrzeżeń co do 

formy procedowania nad sprawą jubileuszu DKDS. 

Uzgodniono również, iż z powodów proceduralnych porządek obrad nie zostanie 

rozszerzony o żaden inny punkt. 

Po zakończeniu dyskusji przyjęto porządek obrad w nw. brzmieniu: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia DKDSu w dniu 21.05.2019 r. 

3. Omówienie wydarzeń związanych z dialogiem społecznym, w tym informator 

wakacyjny. 

4. Wybór przewodniczącego Zespołu ds. osób niepełnosprawnych. 



5. Przygotowania do pikniku 21 września w Parku "Górczewska"; w ramach którego nie 

tylko młodzież szkolna będzie edukowana ekologicznie. 

6. Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

Ad. 2.  

Wobec braku uwag i pytań DKDS przyjęła Protokół z posiedzenia DKDS z dnia 

21 maja 2019 r. 

 

Ad. 3.  

Przedstawiciele WSZ, WSR, Wydziału Kultury i OPS omówili koordynowane przez te 

komórki rozliczne wydarzenia z zakresu dialogu społecznego, które zostały zorganizowane 

w czerwcu br., dziękując poszczególnym NGO’s za współpracę przy organizacji tych 

wydarzeń. Następnie omówili plany na najbliższa przyszłość. Przedstawiciele WSZ, WSR, 

Wydziału Kultury i OPS wskazali na różne możliwości pozyskiwania wiedzy o planowanych 

wydarzeniach (np. strony internetowe, profile na portalach społecznościowych, newslettery). 

Pan Bartosz Łukaszewski przedstawił zebranym informacje o Warsaw Song Fest 

(festiwalu wokalnym dla wychowanków warszawskich placówek wsparcia dziennego) 

i sukcesie odniesionym podczas tego festiwalu przez reprezentantów Klubu Młodzieżowego 

„Alternatywa”. 

 

Ad. 4. 

 W celu przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Zespołu tematycznego ds. osób 

niepełnosprawnych DKDS wyłoniono komisję skrutacyjną z w składzie: 

1) Pan Bartosz Łukaszewski, 

2) Pani Anna Wąsowska, 

3) Pani Izabela Zwierz. 

Przewodniczący DKDS zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Kalinowskiego. 

Pan Bartosz Łukaszewski zgłosił kandydaturę Pana Jana Siedleckiego. 

Obydwaj zgłoszeni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

W głosowaniu tajnym większością głosów (10 przeciw 7, przy braku głosów 

wstrzymujących się lub nieważnych) DKDS na Przewodniczącego Zespołu tematycznego 

ds. osób niepełnosprawnych DKDS wybrała Pana Jana Siedleckiego. 

Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Jan Siedlecki podziękował zebranym za zaufanie.  



Ad. 5. 

Przewodniczący DKDS odczytał zebranym pismo Zastępcy Burmistrza Dzielnicy 

Bemowo m. st. Warszawy Pana Jakuba Gręziaka nt. stanu zaawansowania prac nad 

przygotowaniem Ekopikniku zaplanowanego na 21 września 2019 r. W związku z faktem, iż 

do dnia 17 czerwca 2019 r. włącznie żadna z organizacji nie zgłosiła do Wydziału Ochrony 

Środowiska udziału w pikniku, Przewodniczący DKDS zaapelował o przyspieszenie 

konkretnych działań NGO’s w tym zakresie. 

Następnie zebrani przeprowadzili krótką dyskusję nt. możliwych praktycznych 

implikacji dla organizacji pozarządowych wynikających z faktu organizowania w tym samym 

dniu (lecz w innych godzinach) kolejnych wydarzeń przez Dzielnicę („Bemowo z Aniołami” , 

koncert).  

 

Ad. 6. 

Przewodniczący DKDS zapowiedział, iż akces do DKDS – jako członek wspierający – 

zgłosiła Biblioteka Publiczna m. st. Warszawy dla Dzielnicy Bemowo. 

Potwierdzono, iż  najbliższe posiedzenie plenarne odbędzie się dnia 17 września br., 

podczas przerwy wakacyjnej spotykać się będzie Prezydium DKDS i – w miarę potrzeb – 

mogą działać zespoły tematyczne. 

Wobec braku innych zagadnień, na tym posiedzenie DKDS zakończono. 

 

 

Protokołował:  

Sławomir Janicki 
OPS Dzielnicy Bemowo m. st. W-wy 

ul. Rozłogi 10, 01-310 Warszawa 

tel. 22 48 71 377 e-mail: s.janicki@opsbemowo.waw.pl 
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